
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van maandag 13 november 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J (tot 21.35 u), Bart, Benjamin, Karim, Lise, Milko, Raf, Ruben, Siebe,
Simme, Stephanie, Wieter (tot 21.50 u)

Waarnemer: Joran (tot 21.35), Marike, Sander (vanaf 21.54 u)

Verontschuldigd: Anthe, Arne VDK, Dries DP, Kristien, Marnik, Samuel

Afwezig: Yana

De vergadering wordt geopend om 20.20 u.

Goedkeuring agenda

Het puntje Opstellen agenda PV wordt toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

Waarschijnlijk zal er geen verantwoordelijke meer gevonden worden voor de organisatie van het Scientica galabal.
Er zal dus gewoon een werkgroep opgericht worden. Als je zin hebt om bij die werkgroep te gaan, mag je dat
altijd laten weten aan Aiko. Je helpt dan gewoon mee waar en hoeveel je zelf wilt. De zaal die ze momenteel op
het oog hebben is trouwens heel mooi.

Activiteiten komende week

LAN-party

Oberon kon nog niet vanaf het begin bij de opbouw zijn, dus Samuel is ingevallen. De laatste shiften zijn niet
goed ingevuld, vooral voor de afbraak is nog volk nodig. Als je tot het einde blijft, help dan ineens nog even met
de afbraak. Als er bijvoorbeeld om 3 u niet veel volk meer is, mag er ook dan al een beetje opgeruimd worden.

Teambuilding

Er is een spel voorbereid om buiten op het veldje voor de Alma te spelen. Als het echt slecht weer is, kan het ook
wel binnen gespeeld worden. We gaan om 20u aan de gang verzamelen. Doe allemaal een warme jas aan en zorg
dat je niet je allerbeste kleren aanhebt. Na het spel kan iedereen nog gezellig samenzitten in de living. Lise gaat
een berichtje in de facebookgroep zetten als het spel gedaan is.
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Galabar

Milko is gaan winkelen. Er was niet genoeg cider, dus er moeten nog 9 flessen cider gekocht worden in een andere
Colruyt. Donderdag wordt er weer cider geleverd, dus dat is nog op tijd voor de winkelshift voor de lezing. Er
zullen morgen al spullen in de Gnorgl gezet worden. Er gaan veel hapjes zijn. Tobias gaat fotograferen. Er zijn
twee stewardshiften die nog niet ingevuld zijn. Raf zal die van 12u tot 2u doen en Siebe die van 2u tot 4u.

Schachtenconvent

Het schachtenconvent ging normaal gezien door op 15 november, maar dan is er een workshop van Ulyssis en
een deel van de informatici heeft een verdediging van een taak tot 20u (die waarschijnlijk uitloopt). De meeste
schachten die op aanwezig staan, zouden liever hebben dat het convent volgende week woensdag om 19u30
doorgaat, dus de activiteit wordt verplaatst. Simme moet de begroting nog doorsturen.

Lezing professor Lettinga

Er is pas vrij laat info gestuurd naar Media over het onderwerp en de taal waarin de lezing gegeven wordt. Er
is ook niet op tijd reclame gemaakt. Dit zal de volgende keer wel beter gaan, want er zijn nu al posters in de
maak voor de lezing van Veys. De shiften moeten nog beter ingevuld worden, maar die zijn ook nog niet genoeg
gedeeld.

Opstellen agenda PV

M Goedkeuring agenda
M Goedkeuring verslag
M Actiepuntjes vorige vergadering
M Mededelingen
M Updates
M Raden
D Evaluatie afgelopen activiteiten

� Tapcursus
� Hallowinabar
� Duocantus Eoos
� LAN-party
� Teambuilding
� Galabar
� Lezing professor Lettinga

D Activiteiten in de nabije toekomst

� Wrap eetstand
� WWO
� EJW fakbartocht
� Provinciezuip
� Schachtenconvent
� Kelderverkoop
� Lezing Veys
� Kaas- en bieravond
� Zware bierenbar

D Activiteiten in de verre toekomst

� Kerstfeestje
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� Cultuurreis
� Proffentap
� Lenteconcert

B Goedkeuring charters
M Varia

Herbegroting

Eerst wordt de exploitatie overlopen. De kleurcode werkt als volgt: groen=geëxploiteerd en reeds overlopen op PV,
geel=geëxploiteerd maar nog niet overlopen, oranje=schatting van de exploitatie (nog niet alle kosten gekend),
rood=dingen die eens bekeken moeten worden. Enkele opmerkingen bij de exploitatie:

� Er is tot nu toe 250 euro gespendeerd aan bekers. Met 50 euro komen we normaal gezien de rest van het
jaar nog wel toe. Er steekt nu in totaal dus 300 euro in bekers.

� Zowel de inkomsten als de uitgaven van de duocantus moeten nog gehalveerd worden.

� We weten nog steeds niet wat de inkomsten van Cudi zijn. Aiko gaat er nog eens achter vragen.

� De Cultuurbar heeft 200 euro negatief gedraaid, wat vrij veel is.

� De subsidies van de KUL voor EJW zijn aangevraagd, maar er is nog geen antwoord.

� Bij de EJW BBQ zijn de Cubanisto’s niet dubbel geteld, dus dat is goed.

� Er waren meer inkomsten dan verwacht bij het inschrijvingsstandje, omdat een aantal mensen hun bonnetje
niet hebben gebruikt.

� De croque-eetstand heeft boven begroting gedraaid. Waarschijnlijk is er minder aangekocht of is er minder
gebruikt dan voorzien.

� De EHBO-koffer is volledig aangevuld, dus het resterende bedrag wordt eruit gehaald.

� Er is nog budget over voor de keepershandschoenen, dus er kan nog een extra paar aangekocht worden.

� Het budget van Winatuur laten we gewoon zo staan, want het kan zijn dat er onder het jaar bv. nog extra
jetons aangekocht worden.

� De T-shirts hebben vrij veel onder begroting gedraaid. Dit komt doordat de richtprijs van The Stuff niet
klopte en doordat er niet zoveel bestellingen waren, waardoor de prijs ook weer duurder uitviel. Karim
gaat nog klagen bij The Stuff, maar het was ook wel deels onze schuld dat onze schatting niet klopte. De
departementstruien hebben dan weer een beetje boven begroting gedraaid. De voorbeeldsjaal die omhoog
hing is nog niet verkocht, maar waarschijnlijk zal daar nog wel iemand interesse in hebben. De winst van de
sjaals is normaal gezien voor Beheerraad.

� Het onderwijsontbijt heeft onder begroting gedraaid omdat er geen subsidies aangevraagd zijn. Voor Plan
Achterban moet dit wel zeker op tijd gebeuren.

� Er zijn negen TAP-kaarten meer verkocht dan vorig jaar en er zijn ook wat meer ereleden. Samuel en Arne
J moeten zo snel mogelijk rondgaan voor de TAP-kaarten van informatica.

� PR moet eens doorgeven aan Beheer hoeveel geld er al is binnengekomen van sponsors. Er moeten ook
dringend bedrijven gecontacteerd worden voor de Jobfair! Er zijn zelfs al mails gekomen van bedrijven om
te vragen of we nog wel een Jobfair doen en om te zeggen dat hun planning al bijna vol zit.

� De 150 euro inkomsten bij de doop is gewoon het geld van de verkoop dat in de doop is gestoken. In het
vervolg mag er trouwens meer geld inbegroot worden bij de verkoop.
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� Bij de IFB staan inkomsten. Dit is geld dat we gekregen hebben van Spectrum. Om dit duidelijker te maken
wordt het bij Investeringen Spectrum gezet.

� Voor de loopstand moeten er nog twee rekeningen komen, dus die gaat waarschijnlijk ongeveer op nul draaien.

� De truitjes van de 24 urenloop stonden er niet bij omdat Argenta die ging sponsoren. Om het makkelijker
te maken, staan de uitgaven van de truitjes er nu gewoon wel bij en het geld van Argenta dat in de truitjes
is gestoken wordt bij PR gezet.

� Voor de tapcursus heeft iedereen 6 euro betaald.

Aangezien er voor Bar veel verandert nu er een nieuwe locatie is, gaan we eerst dit deel herbegroten:

� Gratis vaten kosten vanaf nu 136 euro in plaats van 171 euro. Er wordt dus 35 euro gehaald uit Sinterklaas
bij GAK, het vat van de meirondjes bij Sport en de bars waar een gratis vat wordt gegeven.

� We moeten onze vaten van InBev terug verkopen. Aangezien fakbars inkopen aan horecaprijs, zullen we de
vaten ook goedkoper moeten verkopen dan onze inkoopprijs van 148 euro. We gokken op een verkoopprijs
van 120 euro en er zijn nog 10 vaten over. Er komt dus 280 euro bij de uitgaven.

� Bij het standaardverlies komt nog 18 euro voor de bar die we nog in de Alma gaan doen, daarna valt dit
weg.

� Er is momenteel 96 euro winst gemaakt op de jenever. De volle flessen die we nog hebben kunnen we aan
de Gnorgl verkopen aan de inkoopprijs. De geopende flessen kunnen we eens op een activiteit gebruiken.

� De huur van de Alma gaat naar 525 euro. Hier zijn de bar die we nog in de Alma gaan doen en de
annulatiekosten al bij ingerekend.

� Het werkingsbudget mag naar 40 euro gaan, want we moeten niet meer zelf betalen voor shiftendrank.

� Onvoorziene kost wordt geschrapt. Er wordt nu wel 200 euro voorzien voor het geval we een proces-verbaal
krijgen (wij moeten nooit de volle pot betalen).

� De zware bierenbar gaat van +20 euro naar -20 euro.

� De jeneverbar gaat naar -100 euro omdat we jenever aan 1 euro gaan verkopen ipv 1,20 euro en omdat we
de promo ‘10 kopen, 9 betalen’ gaan doen.

� Er wordt 35 euro meer in de Kusjesbar gestoken.

� We steken 300 euro in de Duvelbar. Duvels kosten in de Gnorgl normaal gezien 1,80 euro, maar wij gaan ze
verkopen aan 1,20 euro. Er worden 500 duvels inbegroot. Milko gaat nog onderhandelen met Julie of het
misschien toch goedkoper kan.

� Er wordt 175 euro in de Game of bars gestoken, zodat er een gratis vat kan gegeven worden.

De dingen waar sowieso nog geld ingestoken moet worden zijn de volgende:

� Volgens de verdeelsleutel van Scientica moeten wij 368 euro in de HOKO TD steken.

� Er zijn meer ereleden en mensen met TAP-kaarten en zij mogen gratis naar het kerstfeestje komen. Er moet
dus ook meer wijn voorzien worden. We steken voorlopig 400 euro extra in het kerstfeestje. Wieter moet
eigenlijk eens mailen naar de mensen met een TAP-kaart om te vragen of ze interesse hebben om te komen.
Er moet wel eerst eens nagekeken worden of we hun e-mailadressen hebben. Het zal trouwens toch niet
mogelijk zijn om onze eigen wijn te geven met het kerstfeestje, want het dopselgeld is dan 6 euro per fles.

� Er wordt 80 euro extra in Cultuurreis gestoken voor de tickets die bijgekocht moeten worden.

� Er komt nog 10 euro bij de Galabar voor inkleding.
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� Er wordt 20 euro extra in de fakbartocht gestoken omdat er veel eerstejaars zijn.

� De cantus met Eros moest nog inbegroot worden. Hier steken we 75 euro in.

� Er waren enkele bestellingen van T-shirts fout opgeschreven, dus die worden nog bijbesteld. Dit zou ongeveer
35 euro kosten.

Het overige geld wordt als volgt verdeeld:

� Er gaat 360 euro naar Cantus, zodat de rest van de cantussen terug een euro goedkoper worden.

� Het zou handig voor zijn vergaderingen, filmavonden, verhuur, etc. om terug een beamer te hebben. We
begroten hier 300 euro voor in.

� Er wordt 50 euro inbegroot voor een teambuilding in het tweede semester.

� Voor de ereleden-brieven is het tof als het Winaschild op de enveloppen staat. Voor 70,41 euro kunnen we
500 enveloppen laten bedrukken. Ook wordt er nog 30 euro extra inbegroot voor postzegels.

� Er wordt 40 euro in het ereledendiner gestoken.

� Er wordt 20 euro inbegroot voor printkosten.

� Er zijn meer spelers dan verwacht voor IFB en het zou leuk zijn als die samen eens iets kunnen gaan drinken.
Hier wordt 20 euro extra ingestoken.

� De Pietenbar krijgt 40 euro extra voor een betere cocktail.

� De ouwezakkencantus draait altijd slecht omdat de zaal niet vol geraakt. De resterend 46,46 euro wordt dus
hier ingestoken.

Varia

� Lise: ‘Ik heb een Google form gemaakt voor de postenevaluaties. Momenteel moet je bij elke post positieve
puntjes en werkpuntjes invullen. Bij posten met campagnepuntjes staat nog een extra vraag hierover. Als je
voor je post nog een andere vraag beantwoord wil zien, bijvoorbeeld “Wat vindt de ploeg van de kledingstijl
van bar?”, maar dan iets anders, stuur dat dan voor twaalf uur vanavond naar mij.’

� Simme: ‘Ik heb eens overlegd met de cultuurverantwoordelijke van LBK, maar we weten niet goed waar de
Open Mic nu moet doorgaan. Als jullie ideeën hebben, mag je dat altijd sturen naar cultuur@wina.be.’

� Sander: ‘Ik moet nog een paar dingetjes lenen voor Scienticaweekend en ga daar morgen voor mailen naar
Materiaal. Ze zouden vrijdagnamiddag opgehaald moeten worden. Is dat dan aan de gang of aan het Gele
Huis?’ - Er zal deze week nog wel iemand naar het Gele Huis gaan, dus dan kunnen de spullen misschien
meegenomen worden naar de gang.

� Siebe: ‘Als je op een cantus expliciet zegt dat je niet in de zaal mag plassen, gebeurt dat blijkbaar toch.’

� Aiko: ‘Siebe, ik moet nog iets met jou bespreken over externe kringen en cantussen van Wina. Ik heb nog
een verhaaltje. We gingen vertrekken naar de Scientica AKV en ik ging kloppen bij Raf, Karim, Lise en
Arne. Toen ik klopte zei Arne: “Oh nee, Aiko, er staan piemels op het scherm!”. Toen ik naar binnen ging,
zag ik dat Arne in zijn onderbroek in bed lag en Emilie lag ernaast (met kleren aan). Ze waren op Arne
zijn laptop naar piemels aan het kijken. Het spelletje heette cock heroes. Je hebt dus een pornofilmpje en
daaronder staat een hartslagsignaal. Het is de bedoeling dat je op elke hartslag een trekbeweging maakt en
dan moet je het zolang mogelijk volhouden. Uiteindelijk zei ik dat we echt moesten vertrekken, maar Arne
zei dat hij wel achterop ging komen. Een beetje later stuurde Wieter naar mij: “Voeg gekreun uit Arne zijn
kot ook maar toe aan de varia.”’
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Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Zorgen dat mensen bij Scientica achter Cudi zitten Aiko Zo snel mogelijk
Sponsoring doorgeven aan Beheer PR Zo snel mogelijk
Mailen voor Jobfair PR Zo snel mogelijk!!!
Mailen naar mensen met TAP-kaart Wieter Zo snel mogelijk

De vergadering wordt gesloten om 22.27 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 19 november 2017 om 22 u in de Winaliving.
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